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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Κακή κατάσταση του οδικού δικτύου σε επαρχιακούς 

δρόμους του Δήμου Βόλβης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ο Δήμος Βόλβης, λόγω της Ασπροβάλτας, της Παραλίας Βρασνών και του 
Σταυρού προσελκύει υψηλό αριθμό τουριστών, προερχομένων κατ’ εξοχήν 
από βαλκανικές χώρες και δευτερευόντως από την υπόλοιπη Ευρώπη. Ενώ 
είναι ένας κατ’ εξοχήν τουριστικός προορισμός, το οδικό δίκτυο δε βρίσκεται 
σε ικανοποιητική κατάσταση. Ιδιαιτέρως οι δρόμοι οι οποίοι συνδέουν τον 
Σταυρό με τα Βρασνά και την Αρέθουσα με τα Βρασνά παρουσιάζουν έντονα 
προβλήματα με κατεστραμμένο σε πολλά σημεία οδόστρωμα. Το αυτό 
υφίσταται και στο οδικό δίκτυο του οροπεδίου στο Σκεπαστό και σε άλλες 
περιοχές του Δήμου Βόλβης. 
 
Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Τι προτίθεσθε να πράξετε περί των ανωτέρω προβλημάτων, αφορώντων το 
οδικό δίκτυο του Δήμου Βόλβης του Νομού Θεσσαλονίκης; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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